
Referat fra Afd.6 bestyrelsesmøde d. 30. maj 2023 

Tilstede: Christina og Lise-Lotte 

  Afbud: Horst 

Ikke mødt: Anders 

 

Ingen fast dagsorden, gennemgik “hængepartier” 

1. Boligselskabet har sendt skrivelse ud omkring regler for at grille. 

På sidste afdelingsmøde blev boligselskabet bedt om at undersøge regler 

omkring afstanden til skuret ved sandkassen ift. brandsikkerhed. Dette er der 

ingen afklaring på.  Bestyrelsen ønsker en klar tilkendegivelse til dette. 

2. Beplantningen ved hoveddøren ud for Gyvelvej 8 er tæt på flisetrappen. 

Cyklerne bliver trukket langs trappen når man skal have dem hen til 

cykelstativet ved opgangen, og derved ødelægger det planterne, så det 

giver ikke mening at genplante. Kan man evt. gøre andet? 

3. Planterne mangler generelt vand især ud for nr.6-8-10, skal vi vente på 

regn? 

Beplantningen langs med fortovet er gået ud, og der mangler beplantning 

ifølge aftale v/Brøndbyvestervej 26-28. Christina ønsker en gennemgang med 

Pernille, samt opfølgning af markbeplantningen.  

4. En beboer har forespurgt om der er mulighed for at få åbnet 

sæbebeholderne på vaskemaskinerne? Er der erfaring fra nogle af de 

andre afdelinger? 

5. Ud for Gyvelvej nr. 6 står der en “herreløs” cykel ude saddel, hvad/hvor 

henvender man sig for at få den afhentet? 

 

Referent Lise-Lotte  

 

 

 


